
PROTOKOLL - ÅRSMØTE BEGNADALEN 

BYGDEUTVALG FOR 2022 

Sak 1: Velkommen og valg av møteleder. 
Styreleder Hans Allergoth ønsket 11 stk. velkommen til årsmøtet. 

Valg av møteleder: Hans Allergoth. 

Sak 2: Valg av sekretær og to til å underskrive protokoll 
Grethe ble foreslått og valgt som sekretær. 

Gerd Elin Damslora og Siv Bjørnødegård ble foreslått og valgt til å underskrive protokoll. 

Sak 3: Årsmeldinger og regnskap bygdeutvalget 

Årsmeldinger: 
Delte ut og leste opp felles årsmelding for de året. Det har det siste året vært 5 stk. i styret. 

Styret bør bestå av 5 personer for å tilfredsstille vedtektene. 

Tips om å ta bilder å dele fra møtene. 

 

Grethe Stensrud (på valg) 

Anne Karin Eid (på valg) 

Therese Viken Brenden (ikke på valg) 

Kristian Strømmen (ikke på valg) 

Marie Veimodet (ikke på valg) 

 

Revisor Anette Hougsrud (på valg) 

 

 

Vedtak: 
Årsmøtet godkjente årsmeldingen enstemmig. 

Regnskap: 
Gjennomgikk regnskapene for året. 

Et overskudd på 16942 kr. 

Inntektene fra 17. mai 2022 ble overført til bygdeutvalget, de er øremerket 17. maifeiring.  

 

Valgt revisor Anette Hougsrud har gjennomgått og godkjent regnskapene. 

 

Vedtak: 

Årsmøtet vedtok regnskapene enstemmig. 

 



Kommunen bør betale forsikring av musikkbingen, vi har lite inntekter. Nye styret kontakter 

kommunen. Vi har betalt for mye, pga. en feil fra kommunen har gjort tidligere. 1681 kr. i 

året.  

Ta betaling for kulturskolens bruk av musikkbingen. 

 

Lave kulturmidler. Dokumentere mer, for å få mer.  

 

Sak 4: Årsmelding og regnskap begnadalen.no 

Hallstein Heiene og Reidar Schlytter la frem årsmeldingen og regnskapet for nettsiden 

Begnadalen.no 

Redaktør Reidar Schlytter har i mange år ønsket seg en arvtaker for vervet. Dette har man 

ikke klart å skaffe. Det er lagt ut annonse på Begnadalen.no, men ingen har meldt seg 

interessert.  

Regnskapet er gjennomgått og godkjent av Anette Hougsrud som revisor. 

Vedtak: 
Årsmøtet vedtok årsmelding og regnskap enstemmig. 

Sak 5: Innkomne forslag 

Kommunens beredskapsplan. 

Kommunestyret har ikke vært med å bestemme hvor beredskapstedet skulle være.  

Styret tar kontakt med Stig Solbrekken/kommunen om treffsted. Det SKAL være her. 

Bygdemøtet viste stor interesse for det. 

Reidar S. blir med å formulere brevet.  

 

Sak 6: Valg 

Det har det siste året sittet 5 stk. i styret: 

 

Grethe Stensrud  
Anne Karin Eid  
Therese Viken Brenden  
Kristian Strømmen  
Marie Veimodet  
 
Anette Hougsrud (revisor) 
 
Det har fungert som et arbeidsstyre, uten klare 
roller. 
 
Vi bør ha 2 styremedlemmer/vara og valgkomite. 

Styret blir da seende slik ut: 
 



Grethe Stensrud (gjenvalg) 2 år 

Therese Viken Brenden (ikke på valg) 1 år 

Kristian Strømmen (ikke på valg) 1 år 

Marie Veimodet (ikke på valg) 1 år 

Anne Karin Eid (gjenvalg som styremedlem/vara) 2 år.  

Tone Viken (styremedlem) 2 år.  

Ole Edvard Gulsrud (varamedlem)2. år 

 

Valgkomite: Eva H. Gulsrud, Siv Bjørnødegård og Christoffer Rustebakke.  

 

Revisor: Anette Hougsrud (1 år) 

 

Vedtak: 

Styret er enstemmig valgt foreløpig for to år. 

Sak 7: Handlingsplan 

Bygdeutvalgets fremtid - Hvordan går veien videre med bygdeutvalget og begnadalen.no. 

ALLE må bli flinkere til å sende bilder/tekst om ulike ting som skjer i bygda  

Vi ønsker å gjennomføre flere bygdekafeer, 17. mai, bygdefest, julegrantenning og 

salgsmesse. 

• Bygdeutvalget invitere til et kurs om å føre møteledelse/protokoll.  

• Lage en plan på rommene i 2.etg. i samf.salen. 

• Må også kreve at den blir vedlikeholdt oppvaskmaskin, bord, stoler osv. 

• Peisestua er laget til for folket ved sin opprinnelse, den SKAL vi beholde.  

• Viktig å følge opp høringer og annet som f.eks kommunen kommer med.  Hva med 

BHG.? Kommunen «ønsker» å slippe å ha noe ansvar for noe i Begnadalen.  

De kommunalehusa i Reinli og Leirskogen får står urørt.  

• Alle i bygda må hjelpe til med å være «våkne» med saker inn til bygdeutvalget.  

• Hengebruene Grimsrud og Piltingsrud har egne vedtekter. Helge Gjerdalen leder. Stig 

Solbrekken er kontaktperson fra kommunen. Siv B. mener kommunen har tatt over 

ansvaret.  Rydde stier evt. Se i gamle protokoller.  

 

Gå igjennom vedtektene før neste årsmøte. Skrive på innkallinga om vedtektsendringer.  

Årsmøte velger styre, enklere ifht. til brønnøysundregisteret.  

Ref. Grethe Stensrud 

  


